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Členovia VV: Peter Birka, Milena Fabšičová, Miloš Štefek, Július Maťovčík, Veronika  
Tirpáková 

Tlmočník: Milena Fabšičová     Právny zástupca: Oliver Krist 
Kontrolór: Lukáš Dědeček     Zapisovateľka: Andrea Štellerová 
Administratívna pracovníčka: Petra Majdová 

     

Program: 

 

1. Zhodnotenie VVZ DVS 2023. 
2. Rozhodnutie HKŠ ku kontrolnej činnosti za rok 2021. 
3. Zvolanie mimoriadneho VZ DVS v rámci „Deaf Tatry“. 
4. Komunikácia so sekretariátom ICSD. 
5. XX. Zimná Deaflympiáda 2024. 
6. Schválenie podpory I. Svetových hier mládeže 2024. 
7. Ostatné – podľa návrhov jednotlivých členov VV DVS. 

a) Prijatie nového člena DVS – KARATE  KLUB Willo Bratislava 

 

Všetkých prítomných členov a hostí privítal prezident Peter Birka. 

 

K bodu č. 1 
− p. Fabšičová poďakovala všetkým účastníkom Valného zhromaždenia a tým, ktorí sa 

aktívne podieľali na jeho príprave. Zároveň konštatovala, že priebeh Valného zhromaž-
denia bol uspokojivý a úspešne zakončený, 

− p. Tirpáková nadviazala a navrhla, aby sa v budúcnosti pred Valným zhromaždením 
usporiadalo stretnutie, na ktorom by sa prediskutovali všetky organizačné záležitosti tý-
kajúce sa prípravy a plynulého priebehu Valného zhromaždenia, 

− členovia VV súhlasili s daným návrhom. 
 

K bodu č. 2 
− p. Fabšičová informovala o správe od hlavnej kontrolórky športu, pani Dvorščíkovej, 

ktorá sa týkala finálnej správy o kontrolnej činnosti DVS za rok 2021. Uviedla, že finálna 
suma na vrátenie predstavuje 1 244 € a potvrdila, že táto suma už bola úspešne vrátená, 

− v ďalšom p. Fabšičová informovala, že dňa 21.7.2023 plánuje osobne prevziať všetky 
podklady, ktoré sme poskytli na kontrolu, vrátane originálnej správy o danej kontrole. 

 

Ku bodu č.3 
− p. Krist najskôr vysvetlil potrebu zvolania mimoriadneho Valného zhromaždenia DVS 

a to z dôvodu, že na predchádzajúcom Valnom zhromaždení nedošlo k ukončeniu hlaso-
vania ani diskusie týkajúcej sa 4-ročného členstva. Preto navrhol usporiadať mimoriadne 
Valné zhromaždenie ešte v roku 2023, kde by sa prioritne riešila táto problematika, spolu 
s doriešením titulu štatútu reprezentanta, 

− p. Tirpáková navrhla termín konania Mimoriadneho Valného zhromaždenia, ktoré by 
bolo súčasťou akcie s názvom "Deaf Tatry" v termíne 6. – 8.10.2023, 
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− v ďalšom priebehu stretnutia p. Tirpáková navrhla usporiadať stretnutie so zástupcami 
škôl s cieľom pokračovať v diskusii ohľadom začlenenia do DVS. Obsahom tohto stret-
nutia by bolo aj vysvetlenie prerozdelenia finančných prostriedkov a ich konkrétne vy-
užitie a ako finančná podpora od DVS môže poslúžiť pri rozvoji športových talentov,   

− p. Fabšičová navrhla uskutočniť stretnutie so zástupcami škôl skôr, a to s cieľom umož-
niť časovo dostatočný priestor  pre využitie finančných prostriedkov vyčlenených v roz-
počte pre školy a navrhla termín 30.8.2023, 

− všetci členovia VV súhlasili a potvrdili termín 30.8.2023,  
− v ďalšom p. Tirpáková navrhla zaslať e-mail s predbežným termínom ohľadom akcie  

DEAF Tatry, aby sa účastníci mohli vopred prispôsobiť. Okrem toho navrhla zvážiť 
miesto stretnutia so zástupcami škôl a jeho organizáciu, 

− v ďalšom p. Tirpáková navrhla začleniť do programu akcie Deaf Tatry odbornú pred-
nášku pre športovcov a trénerov. Oznámila, že sa bude snažiť kontaktovať odborných 
spolupracovníkov zo športových vied a overiť, či by niekto z nich mal záujem a mož-
nosť uskutočniť túto odbornú prednášku, 

 

Ku bodu č. 4 
− p. Fabšičová upozornila na problémovú komunikáciu s ICSD. Ako uviedla, hlavným 

problémom je, že všetky kontaktné kanály ICSD sú stále registrované na osobu p.  
Dušana Dědečka a obsahujú neaktuálne informácie. V dôsledku toho sa vyskytujú prob-
lémy s registráciami, prihlasovacími údajmi a celkovo s akoukoľvek komunikáciou, 

− p. Birka uviedol, že sa pokúsi spojiť s prezidentom ICSD a pokúsi sa túto problémovú 
situáciu vyriešiť priamo s ním, 

− p. Fabšičová zdôraznila, že je dôležité, aby sa tento problém riešil aj na nasledujúcom 
kongrese ICSD. 
 

Ku bodu č. 5 
− p. Fabšičová podala informácie týkajúce sa nedávno prijatého bulletinu pre XX. Zimnú 

Deaflympiádu 2024. Okrem toho prezentovala rozpočet pre danú udalosť všetkým zú-
častneným členom, 

− v ďalšej časti informovala o potenciálnych účastníkoch - Matúšovi Ďurišovi, Dávidovi 
Pristačovi a nejasnom kandidátovi Erikovi Zliechovcovi. Taktiež spomenula možných 
šachistov, ale kvôli nedostatku podrobných informácií o nich, zatiaľ nie je tento návrh 
potvrdený, 

− p. Krist zdôraznil význam štatútu reprezentanta pre každého športovca ktorý sa zúčas-
tňuje  významných súťaží, rovnako aj všetky potrebné podklady, ako napríklad kom-
pletný harmonogram športovej prípravy, informácie o zdravotnom stave a ďalšie rele-
vantné informácie, 

− p. Fabšičová ďalej informovala, že prvú platbu vo výške 20 % za ubytovanie budeme 
musieť uhradiť do 15. októbra 2023. Po tomto termíne nám budú oznámené ďalšie pla-
tobné povinnosti a ich termíny. 
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Ku bodu č. 6 
− p. Fabšičová informovala o nominovaných športovcoch na I. Svetové hry mládeže 2024, 

ktoré sa uskutočnia v období od 14. januára do 20. januára 2024 v brazílskom Sao Paule. 

Ako uviedla, medzi nominovanými adeptmi patria Viktória Repaská, Adela Antuše-
ková, Nela Hanudeľová za atletiku a Ema Štetková za stolný tenis, 

− p. Fabšičová navrhla poskytnutie podpory športovcom vo výške 80 % z celkových ná-
kladov pričom 20% by si športovci mali zaplatiť sami.  Zároveň upozornila, že prvú 

prihlášku na podujatie je nevyhnutné podať do 31.7.2023 a zloženie zálohy za ubytova-
nie vo výške 50 % do 20.8.2023, 

− následne prebehla diskusia medzi členmi výkonného výboru súvisiaca s finančnou pod-
porou zo strany DVS pre toto podujatie, 

− po ukončení diskusie p. Fabšičová požiadala o hlasovanie za schválenie podpory 1. Sve-
tových hier mládeže 2024 v zmysle 20% spoluúčasti za každého účastníka. 
Hlasovanie:  
Za:  5 hlasy    Proti: 0    Zdržal sa: 0 

− p. Tirpáková navrhla, aby p. Krist vypracoval zmluvu za predpokladu, že dotyční budú 
súhlasiť s 20% spoluúčasťou. 
 

Ku bodu č. 7 
− p. Fabšičová informovala, že klub karate klub WILLO spĺňa všetky podmienky pre pri-

jatie za člena DVS. Zároveň uviedla, že sme od nich prijali všetky potrebné dokumenty 
pre tento proces, 

− následne prebehlo hlasovanie za prijatie nového člena KARATE KLUB Willo Brati-
slava 

Hlasovanie:  
Za:  5 hlasy    Proti: 0  Zdržal sa: 0 

− v ďalšom p. Štefek navrhol zakúpiť nové mobilné telefóny pre členov VV DVS s odô-
vodnením, že jeho súčasný telefón je už starý a opotrebovaný. p. Fabšičová reagovala a 
informovala o existujúcom voľnom mobilnom telefóne v majetku DVS, ktorý momen-
tálne nikto nepoužíva, a navrhla ho využiť namiesto nákupu nového, nakoľko je to efek-
tívnejšie riešenie, 

− p. Štefek v ďalšom položil otázku, či by bolo možné zmeniť časy zasadnutí VV a pri-
spôsobiť ich jeho časovým možnostiam. Vysvetlil, že doteraz sa nemohol zúčastniť na 
väčšine zasadnutí z dôvodu pracovných povinností a rád by to do budúcnosti zmenil, 

− členovia VV sa na základe spoločnej diskusie dohodli, že sa vrátia k tejto téme, keď p. 
Štefek bude mať k dispozícii presný rozvrh od septembra. Súčasne sa zhodli, že sa budú 
spoločne snažiť nájsť vhodné a spoločné riešenie, ktoré zohľadní jeho pracovné mož-
nosti, 

− p. Fabšičová informovala o stretnutí s p. Bendovou, trénerkou organizácie Naša atletika, 
kde sa diskutovalo o možnosti integrovať nepočujúce deti do pravidelných tréningov 

pod vedením trénerov tejto organizácie. V rámci diskusie sa tiež riešila otázka týkajúca 
sa zimnej prípravy a hľadania vhodných telocviční, kde by mohla prebiehať. p. 
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Fabšičová bola oslovená, či nepozná nejaké telocvične alebo miesta, ktoré by boli 
vhodné pre zimnú prípravu športovcov. Prípadne, či by nemohla odporučiť kontakt na 
niekoho, kto by bol informovaný o takýchto možnostiach. 

 
 

Uznesenia prijaté členmi VV DVS 

VV schvaľuje 

č. 11/23 Finančnú podporu 1. Svetových hier mládeže 2024 v zmysle 20% spoluúčasti za 
každého účastníka. 

č. 12/23 Prijatie nové člena KARATE KLUB Willo Bratislava. 

VV ukladá úlohy 

č. 13/23 Rozposlať informačný mail ohľadom akcie Deaf Tatry, ktorého súčasťou bude   
Mimoriadne Valne zhromaždenie.  

Zodpovedný: p. Tirpáková 

č. 14/23 Osloviť odborných spolupracovníkov, či by mali záujem predniesť prednášku na 
vopred dohodnutú tému na akcii Deaf Tatry. 

Zodpovedný: p. Tirpáková   

č. 15/23 Rozposlať informačný mail ohľadom stretnutia so zástupcami škôl. 

Zodpovedný: p. Tirpáková 

č. 16/23 Zistiť platobné podmienky od organizátora XX. Zimnej Deaflympiády 2024. 

Zodpovedný: p. Fabšičová 

č. 17/23 Vypracovanie zmluvy pre účastníkov 1. Svetových hier mládeže 2024 v prípade, 
ak účastníci budú súhlasiť s tým, že sa zaviažu prispieť 20% zo svojich nákladov. 

Zodpovedný: p. Krist 

 

 

 

zapísala: Petra Majdová, odb. asistentka .......................................... 

 

korigoval: Milena Fabšičová, generálny sekretár DVS ............................................ 

 

V Bratislave, 21.8.2023 


